



## 反刍家畜9种蠕虫卵显微特征的比较分析与数字化描述

陈少博<sup>1</sup>, HASI 苏荣<sup>1\*</sup>, AMU 古楞<sup>2</sup>

(1. 内蒙古农业大学兽医学院, 农业部动物疾病临床诊疗技术重点实验室, 呼和浩特 010018; 2. 内蒙古农业大学理学院, 呼和浩特 010018)

### Comparative Analysis and Digital Description of the Microscopic Characteristics of Nine Kinds of Helminth Eggs of Ruminants

CHEN Shao-bo<sup>1</sup>, HASI Surong<sup>1\*</sup>, AMU Guleng<sup>2</sup>

(1. Key Laboratory of Clinical Diagnosis and Treatment Technology in Animal Disease of Ministry of Agriculture, College of Veterinary Medicine, Inner Mongolia Agricultural University, Huhhot 010018, China; 2. College of Science, Inner Mongolia Agricultural University, Huhhot 010018, China)

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(1\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net